

20 years of persistence pays off as N. Sembilan retiree wins RM64.6 mln Toto Jackpot

KUCHING: A retiree has turned multi-millionaire by winning the RM64.6 million Supreme Toto 6/58 Jackpot on May 5 after being persistent for 20 years in buying the same set of numbers.

STM Lottery Sdn Bhd in a release said the 63-year-old winner from Negeri Sembilan stated that it was never easy to be so 'loyal' to a set of numbers, which he started betting on 20 years ago and continues to bet on the same numbers until today.

"These numbers are indeed special to me and I do not intend to tell anyone why this set of numbers. I do not even tell my wife why I keep betting on this set of numbers.

"Many have called me silly for being loyal to these numbers and those who called me silly should see where I am now," he was quoted saying in the release.

His set of winning numbers, 11, 19, 22, 23, 36 and 39, bagged him a whopping RM64,623,697.40 and also a 4th prize of RM8 as he had also struck three numbers of the winning numbers from a

separate bet.

The winner said he would buy the same set of numbers every draw and that he knew that he had spent quite an amount of money on these numbers.

"The anticipation and the excitement are simply worth the wait. When I saw the numbers appearing on the Toto app that night, I tasted the victory that I had never experienced before. My wife and I were so happy that we could not sleep at all," he said.

The winner said he would use the winnings to first pay off all his debts and only think about how to spend it later.

STM Lottery also announced that two lucky winners from East Malaysia and one from Selangor shared the RM10.87 million Toto 4D Jackpot 1 on April 28.

The first winner from Sarawak bought the last Lucky Pick ticket available at a Toto outlet sales counter and won half of the total jackpot which amounted to RM5,346,016.45.

STM Lottery said the 52-year-

old, who works at an advertising agency, initially wanted to buy other numbers but had forgotten to do so and ended up buying the last Lucky Pick ticket available which gave him the pair of winning numbers - 2900 and 1252.

"I will use the winnings to pay off my debts and also save it for my children's education expenses," he said in the release.

STM Lottery said the second winner, a 45-year-old farmer from Sabah, had insisted on buying the pair of winning numbers on April 28 although her husband had told her to stop playing the games as it was impossible to win.

"Luckily I insisted to buy the numbers, 6661 and 2900, without telling my husband," she was quoted saying.

She bought a System 3 ticket which won her RM5,346,016.45 and an additional RM336 as System Play bonus.

The remaining balance of the jackpot, totaling RM181,220.90, was won by an i-System winner from Selangor, said STM Lottery.

抱走6460萬多多積寶 堅持20年買同一組字

(吉隆坡9日讯)早前在森州马口抱走逾6460万令吉好运多多六合彩(6/58)积宝奖金的幸运儿,就是一名20年来坚持投注同一组号码组合的退休人士!

这名63岁的大赢家告诉多多博彩,能风雨无阻地坚持投注同一组号码组合绝非易事,唯他始终保持初心,打从20年前开始至今,都固定投注这组号码组合。

"这组号码组合对我来说著实别具意义,但我不打算告诉任何人为什么我会选择投注这组号码组合。我甚至

都没告诉妻子为什么我会固定投注这组号码组合。

"很多人因为我坚持投注同一组号码组合而笑我傻,但那些调侃我的人应该看看我现在是多么地幸运。"

这名赢家凭其中奖号码组合——11、19、22、23、36及39击中好运多多六合彩(6/58)积宝奖项,抱走总值6462万3697令吉40仙的奖金,另凭

其投注的另1组号码组合击中中奖号码组合中的其中3个号码,因此额外赢得总

值8令吉的四等奖奖金。

他说,他知道自己那么多年来已花费了一笔高额投注金,但表明期望和兴奋的感觉是值得等待的。

"昨晚,当我在多多手机应用程序上看到多多博彩开出我的中奖号码组合时,我尝到了我以前从未经历过的胜利滋味。我和妻子在当晚都开心到无法入眠。"

这位赢家说,他会先利用这笔奖金还清所有债务,之后再计划如何运用剩余奖金。

砂赢家誤打誤撞中獎

多多博彩宣布,共有2名来自东马及1名来自雪兰莪州的幸运儿,4月28日击中多多万字积宝首等奖项,合共赢走总值逾1087万令吉奖金。

其中,首位来自砂拉越的赢家说,他是在多多销售站的柜台看见了展销著的最后1张"电脑幸运选字"彩票并买下了它,更幸运地凭这张彩票击中积宝首等奖项,赢得其中一半、总值534万6016

令吉45仙的奖金。

这位年届52岁、从事广告业务的赢家提到,他起初想投注其他万字号码,在抵达多多销售站后却忘了这么一回事,最终误打误撞购买了在销售柜台上展销著的最后1张"电脑幸运选字"彩票,让他获得了中奖万字号码组合——"2900及1252"。

"我会用这笔奖金来清偿债务,并把剩余的奖金充当孩子们的教育经费。"

拒聽老公言下注贏巨獎

此外,第2位击中多多万字积宝首等奖项的沙巴州幸运赢家说,尽管其丈夫告诉她不要再投注号码,称不可能中奖,但她仍坚持在4月28日投注其中奖万字号码组合。

"幸运的是,在没有告诉丈夫的情况下,我坚持投注这对万字号码组合——'6661及2900'。"

陪同这位45岁务农赢家前来兑领奖金的丈夫补充说,由于妻子的直觉告诉她能有

幸赢得积宝巨奖,因此这笔天降财富是她应得的。

由于这名幸运儿是以系统3玩法投注,因此除了总值534万6016令吉45仙的积宝奖金外,她也额外赢得其他奖项,即总值336令吉的奖金。

这对夫妻会计划利用这笔奖金来扩充他们的务农生意。

第3位赢家则凭i-系统玩法,赢得其余总值18万1220令吉90仙的积宝奖金。



近期積寶中獎獎項					
獎項	開彩日期	開彩期	中獎號碼	獎金	獎金花落地點
好运多多六合彩(6/58)积宝	2024年5月5日(周日)	5797/24	11、19、22、23、36及39	6462万3697令吉40仙	森美兰
多多万字积宝首奖	2024年4月28日(周日)	5794/24	2900及1252	534万6016令吉45仙	砂拉越
多多万字积宝首奖(系统玩法)	2024年4月28日(周日)	5794/24	6661及2900	534万6016令吉45仙	沙巴
多多万字积宝首奖(i-系统玩法)	2024年4月28日(周日)	5794/24	6661、2900或1252	18万1220令吉90仙	雪兰莪